

中国 ROHS 有毒有害物质 含量图表

(C-ROHS HS/TS SUBSTANCE CONCENTRATION CHART)

本技术注释包含中国 RoHS 有害物质图表

This technical note contains the China-RoHS Hazardous Substance Chart.

依照中国标准的有毒有害物质信息 (Information on HS/TS Substances according to Chinese Standards)

根据中华人民共和国信息产业部(MII)制定的电子信息产品(EIP)标准--中华人民共和国 <<电子信息产品污染控制管理办法>> 第三十九条, 也称作中国 RoHS, 下表列出了 EMC 相关产品中可能包含的有毒、有害物质的名称及含量等级方面的信息:

In accordance with China's Administrative Measures on the Control of Pollution Caused by Electronic Information Products (EIP) # 39, also known as China RoHS, the following information is provided regarding the names and concentration levels of Toxic Substances (TS) or Hazardous Substances (HS) which may be contained in (Avery Dennison Corporation) products relative to the EIP standards set by China's Ministry of Information Industry (MI).

部件名称	有毒/有害物质或元素					
	铅 (PB)	汞 (Hg)	镉 (CD)	六价铬 (CR6+)	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)
打印机组件 Printer Assembly	○	○	○	○	○	○
扫描仪组件 Scanner Assembly	○	○	○	○	○	○
键盘组件 Keyboard Assembly	○	○	○	○	○	○
显示器组件 Display Assembly	○	○	○	○	○	○
传感器组件 Sensor Assembly	○	○	○	○	○	○
电池 Battery	○	○	○	○	○	○
电缆组件 Cable Assembly	○	○	○	○	○	○
打印头组件 Printhead Assembly	○	○	○	○	○	○
PWA	○	○	○	○	○	○
电动机 Motors	○	○	○	○	○	○

部件名称	有毒/有害物质或元素					
	铅 (PB)	汞 (Hg)	镉 (CD)	六价铬 (CR6+)	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)
无线组件 Wireless Assembly	○	○	○	○	○	○
塑料机壳部件 Plastic Enclosure Parts	○	○	○	○	○	○
装饰塑料部件 Decorative Plastic Parts	○	○	○	○	○	○

X 表示该部件的某一均质材料中的有毒有害物质的含量超出 SJ/Txxx-2006 标准规定的限量要求。

Represents that the concentration of such hazardous/toxic substance in all the units of homogeneous material of such component is higher than the SJ/T Requirements for Concentration Limits.

○ 表示不含有此类物质或此类物质的含量在上述标准规定的限量要求以下。

Represents that no such substances are used or that the concentration is within the aforementioned limits.

Avery Dennison Corporation. 确信本出版物自发布之日起内容准确无误。如有更改，恕不另行通知。

本出版物的内容按“原样”提供。版权所有 © Avery Dennison Corporation。保留所有权利。Avery Dennison Corporation. 对本出版物的内容不提供任何形式的陈述或担保，明确拒绝对有特定目的的适销性或适用性进行默示担保。

本文提到的所有其他商标分别是各自所有者的财产。

Avery Dennison Corporation believes the information in this publication is accurate as of its publication date. The information is subject to change without notice.

THE INFORMATION IN THIS PUBLICATION IS PROVIDED "AS IS." AVERY DENNISON CORPORATION MAKES NO REPRESENTATIONS OR WARRANTIES OF ANY KIND WITH RESPECT TO THE INFORMATION IN THIS PUBLICATION, AND SPECIFICALLY DISCLAIMS IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE.